
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 25. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 657
I rapporten ”Muligheder for veterantogskørsel efter ibrugtagning af nye signalsystemer”
fremgår nogle priser for udrustning af veterantog, som er indhentet hos ETCS-leverandø-
rer. Vil ministeren redegøre for, om de opnåede priser er højere end de priser, der er
opnået i forbindelse med den indgåede onboard-kontrakt med Alstom? Og i givet fald
hvor meget højere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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